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                              Obec   R E C A  -  Obecné zastupiteľstvo  v RECI                     

 

     Číslo: OZ /2023                                                                    V Reci , dňa  21.09.2023                                

                                      

                                                Z  Á  P  I  S  N   I C   A 

 

  Napísaná v priebehu zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného  

  dňa 21.09.2023 v zasadacej miestnosti OcÚ Reca. 

   

   Prítomní: 

   Starosta obce:                                                PaedDr. Zoltán Metzner, MBA 

   Zástupkyňa starostu:                                     PaedDr. Erika Kovácsová, PhD.  

   Poslanci OZ:                                                                                                                                                                          

                                                                          Mgr. Gyurcsi Pomichal Mária                                                                     

                                                                          Zoltán Kiss 

                                                                          Peter Kysučan  

                                                                          Előd Neszméry   

                                                                          Mgr. Viktória Podolcová, PhD.                                                                         

                                                                          Bc. Tibor Rajczy  

                                                                          Alžbeta Sándor Nemes      

                                                                          Mária Szitka                                                                          

 

   Ospravedlnené:                                                                                          

   Hlavná kontrolórka:                                       Mgr. Mária Tomovičová  

   Občania :                                                        László Laki 

                                                                          Ing. Alexander Krokker, PhD.                                              

      

        

 Zapisovateľka                                                    Viola Kválová 

 

 

1. Otvorenie  

 

   Predsedajúci konštatoval, že Obecné zastupiteľstvo bolo  zvolané  v stanovenej lehote. 

   Poslanci OZ boli na zasadnutie  písomne včas pozvaní. Ďalej konštatuje , že 

   z celkového počtu 9 poslancov OZ je prítomných 9 poslancov , teda zasadanie 

   Obecného zastupiteľstva je v zmysle 2 odst.2 zákona SNR č.369/90 Zb. o obecnom 

   zriadení uznášania schopné. 

 

Program: 1. Otvorenie                                       

               2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

               3.  Voľba návrhovej komisie  

               4.  Plnenie rozpočtu obce za I.polrok 2023 

               5. Správa výchovno-vzdelávacej činnosti školských zariadení v obci Reca za školský  

                   rok  2022/2023 

               6 . Aktuálne informácie starostu, pripomienky poslancov, resp .prítomných 

               7. Rôzne 

                   a. Návrh Dodatku č. 2 ku Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu                                            
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                   b. Delegácia členov do Školskej rady pri MŠ Reca za zriaďovateľa  

                   c. Návšteva partnerskej obce Várbalog 

                   d. Zavedenie čipového systému zberných nádob od 01.03.2024 

                 8.  Záver    

            

                       

 

2. Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

 Predsedajúci  za zapisovateľku určuje pani Violu Kválová a za overovateľov zápisnice    

 Mgr. Viktória Podolcová, PhD.  a Bc. Tibor Rajczy, poslancov OZ . 

      

  Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne zobrali na vedomie určenie zapisovateľa   

  a overovateľov zápisnice.. 

 

 Hlasovanie: prítomní :  9   za  9 

       

                       

  3.    Voľba  návrhovej komisie 

 

   Predsedajúci  do návrhovej komisie navrhol PaedDr. Eriku Kovácsovú,PhD.,Petra  

   Kysučana  a Előda Neszméryho ,  poslancov OZ. 

     

    Poslanci OZ s predloženým návrhom jednohlasne súhlasili a schválili členov návrhovej 

    komisie. 

    

    Hlasovanie:  prítomní : 9   za  9 

 

 

   4.    Plnenie rozpočtu obce za I. polrok 2023 

 

   Starosta obce o podanie správy požiadal pani Violu Kválovú. 

   Pani Viola Kválová konštatovala, že poslanci OZ spolu pozvánkou  obdržali podrobne  

   vypracovanú správu  o plnení rozpočtu za I. polrok 2023. Môžeme konštatovať, že obec za  

   I.polrok hospodárila  podľa rozpočtu , príjmy sú splnené na 60% a výdavky na 52%. 

 

 

Poslanci OZ po prediskutovaní jednohlasne zobrali na vedomie plnenie rozpočtu obce za I. 

polrok 2023. 

 

 

Hlasovanie: prítomných : 9    za  9 

 

 

5. Správa výchovno-vzdelávacej činnosti školských zariadení v obci Reca za školský  

     rok 2022/2023 

 

Starosta obce, PaedDr. Zoltán Metzner, MBA predložil poslancom správy školských zariadení 

v obci   MŠ a ZŠ , ktoré boli prerokované a odsúhlasené v školských radách. 
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V MŠ sme mali celkom 61 detí, máme 3 triedy, počet pedagogických zamestnancov 6  a 1 

nepedagogickú zamestnankyňu.  

V základnej škole sa vyučovalo v 2 triedach, počet pedagogických zamestnancov bolo 2, l 

nepedagogický a v školskom klube 1 vychovávateľka.  

Od 01.09.2023 sa zvýšil počet žiakov na 51 , prijali sme 1 učiteľku a vytvorila sa jedna trieda 

v bývalej budove ZŠ s VJM a rozšírili sme aj priestory na výdaj obedov pre žiakov. 

 

Po výmene názorov poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne zobrali na vedomie správu 

výchovno-vzdelávacej činnosti školských zariadení v obci Reca za školský rok 20222023. 

 

 Hlasovanie : prítomných : 9           za 9 

 

6.   Aktuálne informácie starostu, pripomienky poslancov, resp. prítomných  

 

 a.  Starosta obce oboznámil OZ a aktuálnymi informáciami: 

    -  vykonala sa rekonštrukcia zvonice pri Dome smútku- bola celá zvonica odstránená a  

        znovuvybudovaná  už nie z dreva , ale zo železa 

   -  boli vymenené poškodené sieťky na multifunkčnom ihrisku  

   -  spoločenský dom je dokončený- vonkajšie a vnútorné  priestory, kuchyňa je zariadená,  

       plne funkčná 

    -  bola vykonaná izolácia strechy kultúrneho domu 

    -  je dokončená rekonštrukcia detského ihriska pri kultúrnom dome , poškodené prvky boli  

       vymenené, resp. opravené, všetko na novo natreté 

    - vykonali sa práce na priestranstve pred Jednotou, boli vytvorené nové miesta na  

       parkovanie 

    - vykonali sa terénne práce na pozemku zberného miesta. Máme dokončené VO na  

       betónové oplotenie zberného miesta 

    -  vybavujú sa podklady / projekt, rozpočet/ k verejnému obstarávaniu na ochrannú stenu  

        pri multifunkčnom ihrisku 

    -  ZSE prevádza stavebné práce na stĺpoch na budovanie optického vedenia  

   -   podľa zákona každá obec nad 500 obyvateľov musí mať umiestnené na viditeľnom  

        mieste AED defibrilátor, Obec už defibrilátor zakúpila, 29-9.2023 prídu robiť školenie,  

        ako to má fungovať a umiestnený bude na budove spoločenského domu. 

   -   podaný  projekt na kanalizáciu  bol vyhodnotený ako projekt bez nedostatkov, ktorý  

       spĺňa všetky kritéria z formálneho i z technického hľadiska, zaradili nás do zásobníka –    

        čaká sa na schválenie, v prípade neschválenia podáme náš projekt opätovne ihneď, ako  

        sa výzva vypíše.  

   b. Mgr. Gyurcsi Pomichal Mária  –poslankyňa OZ oboznámila prítomných, že komisia pre  

školstvo a kultúru zasadala 6.9.2023 , prerokovala úlohy na rok 2023. 1.novembra bude 

pamiatka na zosnulých v miestnom cintoríne, 18. novembra stretnutie generácií v kultúrnom 

dome, 5. decembra v spolupráci DHZ Mikuláš pre deti , 9. decembra vianočné trhy, 16 a 17. 

.decembra vianočný program v kultúrnom dome. 

 

   c. Kiss Zoltán – poslanec, chcem sa poďakovať DHZ za organizovanie súťaže o pohár 

starostu obce.  

 Na novembrovom zasadnutí by sme mohli prijať VZN – poriadok na verejnom priestranstve. 

     

   d.  László Laki – občan , vyslovujem poďakovanie tým, ktorý sa zúčastnili 13.9.2023 na 

predstavenie knihy Orosz Örs. Chcel  som aj navrhnúť prijatie VZN na ochranu verejného 

poriadku. Ponúkam pomoc na vrátenie plotu v zákrute na Seneckej ceste. 
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e. Ing. Alexander Krokker, PhD.- občan- ak bude tá protihluková stena len  3m vysoká,  

nebude spĺňať účel. 

 

f.. Na  dotazy odpovedal starosta obce : 

    Na  novembrové zasadnutie vypracujeme návrh VZN na ochranu verejného  poriadku. 

    Ďakujem pánovi László Lakimu , pomoc na osadenie plotu s úctou a  radosťou prijmeme. 

    Tá stena bude slúžiť ako ochranná stena pri ihrisku hlavne zo strany osembytovky a z ulice.  

 

 

 

7.  R ô z n e 

 

a. Pán starosta obce predložil na schválenie Dodatok č. 2  k Zmluve o zriadení 

spoločného obecného úradu.. 

 

      Po prediskutovaní poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne schválili Dodatok č. 2      

    k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu zo dňa 10.12.2019 uzatvorenej podľa §  

    20a zákona č. 369/1990 Zb. Zákona Slovenskej národnej rady o obecnom zriadení. 

 

            Hlasovanie:   prítomných : 9   za  9 

 

b. starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu návrh na delegovanie členov do 

školskej rady MŠ: za zriaďovateľa navrhuje poslankyňu navrhuje Mgr. Gyurcsi 

Pomichal Mária a Bc. Silviu Jankovú, vedúcu ŠJ. 

 

Po prediskutovaní poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne  zobrali na vedomie 

delegovaných členov do Školskej rad pri MŠ Reca. 

 

Hlasovanie : prítomných : 9    

                     za :                8   

                   zdržala sa :      1 / Mgr. Gyurcsi Pomichal Mária / 

 

 

c. Starosta obce konštatoval, že obec dostala pozvanie od partnerskej obce Várbalog na 

4.11.2023. Obec už autobus objednala, ešte sa treba dohodnúť na počte . 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie informácie starostu o návšteve partnerskej obce 

Várbalog dňa 4.11.2023. 

 

Hlasovanie:  prítomných : 9   za : 9 

     

d. Starosta obce uviedol ,že obec ak poslanci obecného zastupiteľstva odsúhlasia od 

01.03.2024 by prešla na  čipový systém zberných nádob. Musíme zakúpiť program od 

firmy ESONA v sume cca 6 tisíc euro, výhodou bude, že budeme mať pod kontrolou 

počet nádob, občania budú platiť iba podľa počtu vyložených nádob. 

    

      Pripomienky: 

      László Laki – občan, bude sa nádoba aj vážiť? 
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     Na dotaz zodpovedal starosta obce – nie, čipy budú slúžiť zatiaľ na to, koľkokrát občan 

     vyložil nádobu v danom roku, a podľa toho bude aj poplatok platiť. Je tam úspora, ako i  

     motivácia na recykláciu.   

     Po prediskutovaní poslanci OZ jednohlasne schválili zavedenie čipového systému  

     zberných  nádob od 01.03.2024. 

 

     Hlasovanie :    prítomných :  9    za :  9 

 

8.  Záver 

 

 

Nakoľko program rokovania bol vyčerpaný, predsedajúci  sa poďakoval prítomným za účasť,  

a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

             

                                                                     

 

                                                                     

                                                                             PaedDr. Zoltán Metzner, MBA 

                                                                                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   ....................................                               ................................................... 

                         Mgr. Viktória Podolcová, PhD.                        Bc.   Tibor Rajczy  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Kválová 
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